
 
VERSLAG 

Verslag ouderraad 
Basisschool De Sportschool Gentbrugge 

Datum | tijd 07/12/2020 20u00  

● Aanwezig 

Aanwezig: Freekje, Eva, Bart, Dominiek, Trui, Ilse, Marieke, Delfien, Ellen, Annelies, Lieselot,Tinneke, Eren 

Verontschuldigd: Davinia, Wim, Hermien 

Schoolteam: Anita, juf Ann, juf Sarah, Nele 

Voorzitter: Freekje 

Notulist: Eva 

● Goedkeuring verslag vorige vergadering 

Het verslag wordt goedgekeurd. 

- Algemene vergadering  
- Ouderraad 10/12 

https://docs.google.com/document/u/0/d/1uUV1gcnJOl1cBJmL16lX6ct5fe1xdtoK38nYAbSpKhw/edit
https://docs.google.com/document/u/0/d/1B866kMI1ztCuC5BTIBinp80q2I3lDrnWaNVrArhrsHY/edit


Actiepunten worden verder in dit verslag behandeld.  

 

Financieel 

Financieel overzicht wordt toegelicht door de penningmeester (Delfien).  
De financiële afspraken tussen de school en de ouderraad worden opgefrist.  
Overzicht is duidelijk voor de leden.  
-> Aankoop boeken schoolbib varieert per jaar. Om de twee jaar wordt op een bepaald thema gefocust.  
-> Actie:  Kerstkaartjes nog eens de online verkopen. Wel na de wijnactie bij voorkeur. 
-> Zomer bar is vanaf dit jaar geen actie meer specifiek voor MOS, maar voor de algemene werking ouderraad.  

Agendapunten 

 
1. Welkom leden  

 
Nieuwe leden vragen waar nog meest hulp kan gebruikt worden: Kriebelteam, Sportbal, Ontbijt, …  
 

2. Mededelingen vanuit school 
 

Naar aanleiding van de leerlingenraad worden acties ondernomen vanuit de school om het aangenaam te maken in de refter 
onder de middag.  
-> Anita heeft in elke klas besproken welke acties uit de bevraging zijn gekomen. Proefproject: Kleinere tafels/per 4. Er is één 
iemand die de stiltebewaker is. Hij staat in dat het aan de tafel niet te luid gaat. De duurtijd van de maaltijd duurt slechts 15 min.  
 
Kan er ook positief beloond worden?  
Nu kunnen kinderen niet naar de Porre als ze, herhaaldelijk niet fluisteren.  
Bepaalde kinderen namen voornamelijk het verhaal mee van de ‘lijst’ naar huis. Op deze lijst komt de naam van de kinderen die 
herhaaldelijk niet in rust kunnen eten. Op dat moment mogen zij niet in de Porre spelen. De school zal zeker de kinderen 



hierover verder positief benaderen. Bij voorkeur nog communiceren naar alle ouders zodat zij dit ook thuis extra kunnen 
kaderen.  
Moeilijk om de akoestiek te verbeteren. Er werden al speciale gordijnen aangebracht.  
 
Alternatieve corona-activiteiten: Geen fysiek bezoek van de Sint, geen kerstshow, kerstontbijt in klasbubbel 
-> Sint kwam in het weekend naar alle klassen en heeft iets achter gelaten.  
-> Kerstontbijt met show zal niet kunnen doorgaan in grote groep. Zal in de klas zelf doorgaan.  
-> Zwemmen mag weer vanaf 7/12/2020 
 
Er zijn wel wat ouders die regelmatig te laat komen: zijn er suggesties van ouders hoe we dit kunnen aanpakken? 

- pluim geven aan mensen die op tijd komen.  
- belangrijk is de betreffende ouders te responsabiliseren.  
- in de klas laten verontschuldigen dat ze te laat zijn.  
- de poort dicht doen, zodat men langs de andere toegang binnen moet komen.  
- nog eens helder communiceren.  
- De week van de klok.  - regelmatig herhalen tijdens het schooljaar. cfr. actie LOP-Basisonderwijs in Sint-Niklaas 
- gelijkaardige actie zoals met de fluo-jasjes 

Anita neemt de ideeën mee.  
 

De maand december is een vrijwilliger bezig die intensief werkt aan het lezen bij het lager.  
Een andere stagiair heeft in de opvang elke avond gewerkt op het lezen met de kinderen van tweede en derde leerjaar.  
Het is belangrijk dat kinderen luidop lezen. Hiervoor zijn boekjes beschikbaar op school.  
Voor de kleuters zijn voorleesfilmpjes ook heel waardevol. Ook buiten corona mag dit zeker gedeeld worden.  
 

 
3. Mededelingen vanuit de Schoolraad 

 
Anita en Ellen geven toelichting over wat de schoolraad is.  
Meer informatie kan je hier terugvinden: https://onderwijs.vlaanderen.be/nl/schoolraad  
 
Volgende onderwerpen komen bv. aan bod: zaken mbt personeel,  infrastructuur, schoolwerkplan, ...   bv. schoolreglement, uren, ... 
Nele is waarnemend directeur als Anita er niet is voor een korte periode. Bij een langere periode wordt een externe vervanger gezocht.  
 

https://onderwijs.vlaanderen.be/nl/schoolraad


Agendapunten:  
- leerlingen aantal  
- kleurcode corona 
- lestijdenpakket 
- samenwerking CLB + lopende ondersteuningsprojecten 
- coöperatieve werkvormen -> Inzet volgend jaar op outdoor-learning. 

 
Vanaf 1 april 2021 komt er terug een nieuwe schoolraad. Gezien er op de school een pedagogische raad is een ouderraad moeten er 
geen verkiezingen georganiseerd worden. Vertegenwoordigers van die raden vervoegen de schoolraad.  
Ellen en Trui (vanaf april 2021) vertegenwoordigen vanuit de ouderraad de schoolraad. 
 
De ouderraad is akkoord met de samenstelling.  
 

4. Vragen vanuit de ouders en varia 
 

 
Topic Vraag Actiepunten volgende vergadering 
Leerlingenraad Kan er meer informatie worden gegeven over het voor- en natraject 

van de leerlingenraad?  
 
Het varieert van klas tot klas. Is soms via een verkiezing soms met 
een wisselende vertegenwoordiging. In de klas worden de ideeën 
verzameld. De ideeën worden een beetje gefilterd.  
Juf Viva en juf Annelies houden de leerlingenraad over de middag. 
De punten komen allemaal aan bod, worden genoteerd en 
Viva/Annelies maken een verslagje, wordt teruggekoppeld naar het 
team. De uitkomst wordt besproken binnen de klassen.  
Aantal aanpassingen zijn hieruit gekomen bv. aanpassingen in de 
refter, aankoop van klasballen. In de volgende leerlingenraad 
worden de aanpassingen geëvalueerd.  
De kinderen weten dat zij de stem zijn van de kinderen in de klas.  
 

 



 
 
4. Mededelingen uit de werkgroepen (max 30min terugkoppeling in totaal) 

 

Frequentie: 4X per schooljaar.  Tussentijds worden ook elementen 
besproken in klasverband.  
 

Feedback evaluatie 
corona-enquête? 

De enquêtes werden verwerkt. De resultaten worden meegenomen 
in de nieuwsbrief.  
Er zal een nieuwe enquête lopen mbt PC gebruik thuis.  

anita communiceert resultaten verder via 
nieuwsbrief 

GIFT Pagina Sportschool Materiaal die schoolgerelateerd is kan je daar gratis weggeven bv. 
boekentas, turn-tshirt, … Lancering van deze facebookgroep in de 
Kerstvakantie. 

Tineke en Freekje voegen de leden toe.  

Nieuwe leden beheerder 
worden van facebookpagina 
De Sportschool 

Niet iedereen wordt goedgekeurd voor deze facebookgroep. Je 
moet een vraag beantwoorden als check om lid te worden van de 
groep. Ben je beheerder dan kan je ook goedkeuren. Ken je de 
(groot)ouder? Dan voeg je zeker toe, want niet iedereen 
beantwoordt de checkvraag. 

Ellen en freekje bekijken wie beheerder is.  

Werkgroep Mededelingen  Actiepunten vorige  vergadering 
Werkgroep Communicatie  

- Freekje 
- Ellen 

folder update, nieuwe leden + foto’s doorsturen 
https://docs.google.com/document/d/1vKiFA-a7zOUnkvyWF1Ya_DKxpJ9_LI
EcmoO3FuCGcnE/edit 

Alle leden bekijken de folder en vullen aan.  
 
 

https://docs.google.com/document/d/1vKiFA-a7zOUnkvyWF1Ya_DKxpJ9_LIEcmoO3FuCGcnE/edit
https://docs.google.com/document/d/1vKiFA-a7zOUnkvyWF1Ya_DKxpJ9_LIEcmoO3FuCGcnE/edit


Werkgroep MOS 
- Dominiek 
- Hermien 
- Eren (papa Miro) 
- Eva 

MOS, uitgebreid puntje 
- blotevoetenpad aanleggen aan wilgenhut.  
- aanvullen beplanting Amfitheater.  
- aanplanten bloemrijke border in schooltuin 
- buitenklas in kippenhok bouwen -> Mogelijks minder nodig. Er zijn 

al verschillende buitenklas-mogelijkheden op school.  
 
Week van de biodiversiteit (18-24 maart). Wat zal dit jaar kunnen?  
Verschillende ideeën voor kleinere groepen: bv. imker, nerdland 
entimioloog, insectenhotel bouwen,  
 
 
 

Organiseren werkdag (Hermien, Dominiek) -> 
voorstel doorgeven aan Anita 
 
groendienst vragen: in  
 
 
 
 
MOS-groep gaat met delegatie langs bij Anita.  
Maillijst wordt nog bekeken.  

Werkgroep Mobiliteit 
- Freekje 
- Ellen 
- Delfien 
- Jo 

Fluo-campagne is gestart. Doel: zichtbaar te zijn op straat.  
Er wordt meer fluo opgemerkt aan de schoolpoort en in de Porre.  
Ouders steunen de acties.  
 
Reactie van sommige ouders: niet enkel inzetten op fluo ook op de 
infrastructuur. De heraanleg van de omliggende straten staat pas binnen 
enkele jaren op de planning om uit te voeren. Dit hebben we niet in de hand 
als school of ouderraad.  
 
Baan is nu opgelapt. Is nu gevaarlijk om over te fietsen. Kan dit gemeld 
worden vanuit de school/ouderraad? Er is al veel commotie geweest, maar 
de Stad verwijst naar werken die nog gaan komen.  
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
Werkgroep geeft signaal door aan de Stad.  
 
 
 

Werkgroep Schoolontbijt 
- Tineke 
- Karolien  
- Annelies 
- Stefanie Bekaert 

(nieuw) 

 
 

 
WG werkt voorstel verder uit.  



Werkgroep Wijnactie  
- Klaas 
- Wim 
- Peter 
- Trui 
- Sara 

 

De actie loopt goed.  

Volgende week dinsdag kan de wijn afgehaald worden met tijdsloten aan de 
toegang van de Porre. Dit zal niet meer achteraf kunnen.  
 

 

 

 

Werkgroep Kidsfuif 
- Delfien 
- Tineke 
- Ilse 
- Sam 
- Lies  
- Stijn/Michel 
- Marieke/Carine 

Materiaal is reeds besteld voor de kidsfuif.  
De werkgroep bekijkt de mogelijkheden binnen de geldende richtlijnen.  
Half januari wordt de knoop doorgehakt.  
 

 
 

Werkgroep Sportbal 
- Gwyneth 
- Eva 
- Julie 
- Trui  
- Lenny 

 

Materiaal is besteld. 
 

 

Werkgroep QUIZ Alternatieve datum zoeken, volgende ouderraad 
 

 

Werkgroep IT 
- Wim 
- Bart 

  

Werkgroep Kriebelteam 
Tineke 
 

  

Werkgroep Bibliotheek   



 
Reminder - Data van 

 
- Dag van de leerkracht 5 oktober 2020 
- Quiz: 30/1 verzetten naar een latere datum! 
- Kidsfuif: 6 maart 2021 
- Sportbal : 24/4/2021 
- Zomerbar: 30/6/2021 
- Ouderraad (op maandag om 20u; 6 vergaderingen met die in augustus erbij) 

1. 24/8/2020 (online) 
2. 12/10/2020 (eerst algemene vergadering) (online) 
3. 7/12/2020 
4. 25/01/2021 
5. 15/03/2021 
6. 17/5/2021 

 

Volgende vergadering 
Maandag 25/01/2021 - Contacteer ouderraad@desportschool.net bij vragen of opmerkingen 

Evelien 

Joris 

Oma Zita 

Oma Jerome 

mailto:ouderraad@desportschool.net

